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To SETI STEIN ins i;IEEEC inv nfFrom: 5.1.2e )

Sent: Tue 9/15/2020 2:08:47 PM

Subject: RE: Rechtmatigheidspassage in de COVID-19-voortgangsrapportage.

Received: Tue 9/15/2020 2:08:48 PM

Idd beter

Verzonden met BlackBerry Work

(www blackberry..com)

Van: 5.1.2e )JEE i ninvws.o>-
Datum: dinsdag 15 sep. 2020 4:07 PM

Aan: ) minvws.nl>

Kopie: ) @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Rechtmatigheidspassage in de COVID-19-voortgangsrapportage.

Hierbij nog wat laatste puntjes. Belangrijkste: heb ‘tot een minimum beperken’ van de onzekerheid tab rechtmatig in ‘zoveel

mogelijk beperken’.

var:ICE) EER iw: >

Verzonden: dinsdag 15 september 2020 14:13

Aan: 5.1.2e ) @minvws.nl>

CC: 5.1.2e ) @minvws.nl>

Onderwerp: FW: Rechtmatigheidspassage in de COVID-19-voortgangsrapportage.

IE
Ik ben er nog een keer doorheen gelopen. Wil jij 'm nog eens tegenlezen?

Groet,

van: [IEEEEEDN)EEE@ minvws.ni>
Verzonden: dinsdag 15 september 2020 13:58

) SEE @ rinvws...>;IEEE
Onderwerp: RE: Rechtmatigheidspassage in de COVID-19-voortgangsrapportage.

Oke er van uitgaande dat[EER de tekst ook heeft gezien en witgaande van akkoord IEEE
Lees de tekst nog een keer goed door op type/taalfouten

Met vriendelijke groet,

Van:EE) @minvwsoi>



198655

Datum: dinsdag 15 sep. 2020 12:41 PM

5.1.2e

In het debat van 2 juli nav de eerste incidentele sup heeft minister De Jonge toegezegd om de Kamer nader te informeren over

de rechtmatigheidsmaatregelen die VWS neemt in het kader van de COVID-19-aanpak (vraag van Joba van den Berg).

Het FEZ-voaorstel is om hier geen separate brief van te maken maar deze op te nemen in de komende COVID-19-

voortgangsbrief. Bij deze alvast de met WJZ en MEVA afgestemde versie medewerkersniveau). || ERE ike er nu

naar. Na jouw akkoord stemmen we deze tekst ook af met

Ben je akkoord met inhoud en opname in de voortgangsbrief?

Groet,

5.1.2e


